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Protokół nr BR.0002.3.2020 
Z obrad XIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 2 marca 2020 r. 

 
Obrady rozpoczęto 2 marca 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:26 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie, oraz Burmistrz 
Sulechowa wraz z zastępcami, Skarbnik Gminy Sulechów, kierownicy wydziałów UM Sulechów 
oraz sołtysi Sołectw Gminy Sulechów. 
 
1. Otwarcie sesji 
Przewodniczący Rady stwierdził obecność 20 radnych na ustawowy i faktyczny stan 21, co 
oznacza, iż sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. Przewodniczący otworzył obrady 
wygłaszając formułę: „Otwieram obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 2 marca 
2020 r.” 
Radny Zbigniew Trompa zgłosił wniosek o zmianę kolejności procedowania projektów uchwał.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 
Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta 
Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta 
Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian 
Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 
Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 
NIEOBECNI (1) Stanisław Kaczmar 
 
2. Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał: 
1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części terenów w obrębie geodezyjnym Kalsk (druk nr 226) 
Głosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 
w obrębie geodezyjnym Kalsk (druk nr 226) zmiana w podstawie prawnej -Dz. U. z 2020 r. poz. 
293.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 
Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta 
Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta 
Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian 
Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 
Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 
NIEOBECNI (1) Stanisław Kaczmar 
 
Głosowano w sprawie: w sprawie przystąpienia do sporządzenia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części terenów w obrębie geodezyjnym Kalsk (druk nr 226). 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 
Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta 
Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta 
Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian 
Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 
Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 
NIEOBECNI (1) Stanisław Kaczmar 
 
2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sulechów (druk nr 227) 
Sołtys Sołectwa Kalsk Krystyna Talaga w imieniu mieszkańców, niezgadzających się na 
powstanie fermy trzody chlewnej poprosiła radnych o przyjęcie zmian w planie. Sołtys zwróciła 
się z pytaniem o planowaną inwestycję w postaci składowiska obornika w miejscowości Kalsk. 
Burmistrz Sulechowa Wojciech Kajetan Sołtys poinformował, że wniosek na posadowienie 
składowiska wpłynął do Urzędu Miejskiego. Wniosek został skierowany do urbanisty celem 
wydania o tej inwestycji opinii. 
Radny Jan Zdzisław Rerus zwrócił uwagę na wadliwą podstawę prawną w obu zgłaszanych dziś 
pod obrady projektach. 
Radca Prawny Leontyna Przewłocka- Grzeorczyn poinformowała, iż na dzień opiniowania 
projektu podstawa była prawidłowa – jednak faktycznie uległa zmianie. 
Burmistrz Sulechowa Wojciech Kajetan Sołtys poinformował, że do tej pory wynik konsultacji w 
sprawie posadowienia fermy jest jednoznacznie nagatywny. 
 
Głosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Sulechów (druk nr 227): zmiana w podstawie prawnej -Dz. U. z 2020 r. poz. 293. 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 
Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta 
Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta 
Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian 
Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 
Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 
NIEOBECNI (1) Stanisław Kaczmar 
 
Głosowano w sprawie: w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sulechów (druk nr 227). 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Piotr Bodnar, Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Krystyna Anna 
Jagodzińska-Kochaniak, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata Jolanta 
Matuszewska, Przemysław Artur Mikołajczyk, Piotr Miszkiewicz, Radosław Murkowski, Elżbieta 
Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus, Sebastian 
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Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Roman 
Wilczyński, Izabela Katarzyna Wojewoda 
BRAK GŁOSU (1) Stanisław Kaczmar 
 
4. Zamknięcie obrad sesji 
Przewodniczący stwierdził wyczerpanie wszystkich punktów porządku, po czym zamknął obrady 
wygłaszając formułę: „Zamykam obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Sulechowie” 


